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Protokoll för Sektionsmöte 3 

Plats: Omega, hus Jupiter 
Datum & tid: Torsdagen den 6:e mars klockan 17:15 

§1. Preliminärer 

a. Mötets öppnande 
Vera Ehn förklarar mötet öppnat kl. 17:27 
 

b. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare 
Beslut: Sektionsmötet beslutar att välja Ivar Idermark och Jenny Stenvall till justeringspersoner tillika 

rösträknare. 
 

c. Justering av röstlängd 
Röstlängden justeras till 141. 
 

d. Mötets behöriga utlysande 
Preliminär kallelse skickades ut tio arbetsdagar innan mötet och den slutliga kallelsen skickades ut fem dagar 

innan mötet. 
Beslut: Sektionsmötet beslutar att mötet är behörigt utlyst. 
 

e. Adjungeringar 

i. Johan Franz 

ii. Kevin Pham 
 

f. Godkännande av dagordningen 
Beslut:  Sektionsmötet beslutar att godkänna den nya dagordningen. 
 

g. Godkännande av föregående mötesprotokoll 
Beslut: Sektionsmötet beslutar att godkänna föregående mötesprotokoll. 
 
 

 

 

Mötesordförande (Vera Ehn) 
 

 
 

Justeringsperson(Ivar Idermark) 
 
 
 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
 
 

 

Justeringsperson(Jenny Stenvall) 
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h. Beslutsuppföljning 

Ninus Johansson föredrar styret och redovisar för följande beslut: 

i. En äskning 

ii. Startat två arbetsgrupper 

§2. Meddelanden 

a. Styret 

i. Ninus föredrar Styret och berättar arbetsgrupper styret skapat, Fixa LF och DM 

ii. Sandra föredrar Styret och berättar om samarbetet med Sejfa där man kan få hemförsäkring för 40% 

rea.  

iii. Razan föredrar Styret och yrkar för att svara på enkät om namn för nya lokaler samt att man kan 

skriva ner önskemål för nya lokalerna. 

b. DM 

i. Nya DM presenterar vilka dem är, och vad DM är. DM är sektionens tidning, de gör tidningar och 

tidningssläpp samt nyhetspoddar. Anton Savolainen, Chefredaktör. Melker Andersson, Kostredaktör. 

Julia Sandertoft, Tryckchef. Sebastian Nguyen, Utrikesredaktör.  Ivar Karlsson, Bokhållare. Clara 

Carlsson Holter, Inforedaktör. De finns på instagram under @droopymagasinet.   

c. Arbetsgrupp Fixa Lindholmsfestivalen 

i. Arbetsgruppen Fixa Lindholmsfestivalen berättar om att de ska hålla i Festivagnen 4/4 på kvällstid för 

att styrka Lindholmsfestivalens ekonomi. Det kommer att finnas DJ, man kan få matlåda om man har 

med en egen. Kommer hållas en turnering. Bra uppvärmning för Johannebergs flytten. 

d. Kårledningen 

i. Jacob föredrar Kårledningen och informerar om medlems mätningen om vad medlemmar tycker om 

kåren, vilket ger grund till nästa års verksamhetsplan. Den ska finnas på samma mail som 

medlemmar får nyhetsbrev. Dessutom har kandideringen till FuM börjat vilket man kan läsa mer om 

på fumval.se 

e. Droopys Enade Förbund 

i. DEF berättar om att ansökningen för kandidat öppnar idag. Man kan få insikt i kårens verksamhet 

samt vara med på diverse beslut. Man får vara med och tycka till på 8 möten per år. Man kan även 

rösta på vilka de nästa kandidaterna ska vara. Det mest givande enligt dem är att man får bra 

erfarenhet samt få närmare titt på kårens olika projekt. Mötena är på engelska men inte på en svår 

nivå, däremot är det inget måste att prata engelska på FuM. DEF ska inom snar framtid skapa en 

 

 

Mötesordförande (Vera Ehn) 
 

 
 

Justeringsperson(Ivar Idermark) 
 
 
 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
 
 

 

Justeringsperson(Jenny Stenvall) 
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instagram. Man måste vara kårmedlem för att få sitta i FuM. Finns en hemsida fumval.se där man kan 

läsa mer.  

f. HArm 

i. Sandra och Alexander föredrar HArm och informerar om resultat för HArm-mässan. Tackar för ett 

visat intresse i årets mässa. HArm har gått positivt +219 339,90 kr. Detta kan jämföras med Daglig 

Pripps konsumtion för hela DKV under Mottagningen för 25 st. Detta kan även jämföras med HArm 

Teambuilding ca 1/vecka i ett år. HArm tackar även Styrets Ekonomiansvarig Oscar Nyman Svensson. 

HArm uppmanar att söka HArm i LP4. 

g. JämH 

i. Olivia, Sandra och Alexander föredrar JämH och informerar om JämH aspning i LP4. Där man kan ta 

del av lugnare och trevliga arrangemang samt kan man arbeta med jämställdhetsfrågor.  

h. DKV 

i. DKV 24 informerar om deras Häfv som kandiderade DKV 25 håller i nästa vecka 11/3. Det kommer 

finnas toast och häfvöl, öl och cider. DKV kommer att hålla i ET-raj 22/3 i Bunkern där det kommer 

finnas DKV-toast. 

i. Ross 

i. Ninus föredrar Ross och berättar om Ross stora samling av TikTok-videor han gjort för sektionen. 

Ninus visar upp dessa videor.  

j. Humle 

i. Humle 25 visar vilka dom är. De är kanske en glad skara. Halvhändig, Carl Backstig. Luckra, Lovisa 

Sveningsson. Undervattnad, Vincent Kronvall. Marktäckare, Emilia Rickard. Epifyt, Emil Hedenberg. 

Epifyt, Clara Carlsson Holter. Epifyt, Melker Andersson. De ska köpa en kaktus till nya lokalerna. 

Uppmanar att hålla ett rimligt avstånd från kaktusen så inte olyckor sker. De har medlemsmöte direkt 

efter Sektionsmötet.  

 

§3. Enkla frågor 

a. Inga enkla frågor. 

 

§4. Interpellationer 

a. Inga interpellationer. 

 

 

Mötesordförande (Vera Ehn) 
 

 
 

Justeringsperson(Ivar Idermark) 
 
 
 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
 
 

 

Justeringsperson(Jenny Stenvall) 
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§5. Propositioner 

a. Stadgeändring, Förberedelse inför Flytten [Bilaga 1] 

Beslut: Sektionsmöte beslutar att godkänna stadgeändringen. Då detta har godkänts föregående 

Sektionsmötet kommer stadgeändringen att genomföras. 

 
b. Reglementsändring, Ändring av reglemente för att bättre reflektera utskottens verksamhet [Bilaga 2a] 

Beslut: Sektionsmöte beslutar att godkänna reglementsändringen. 
 

c. Centraliserad Ekonomi [Bilaga 3] 

Förtydligande: Funktionen leds av ekonomiansvarig och potentiellt en vice ekonomiansvarig. Kommitté 

kassörer kommer inte att bokföra men fortfarande fokus på budget och kvitton. De är även tänkt att gå till en 

digital bokföring. Vice ekonomiansvarig kommer att ansvara för bokföringen.  
 

Frågor:  
Vad finns det för nackdelar?: Inga hittade, utan man kommer lättare få en korrekt bokföring då den har gjorts 

felaktigt tidigare.  
Kommer det bli för hög arbetsbörda för ekonomiansvarig i styret?: Det kommer inte bli en arbetsbörda som 

en ekonomiansvarig inte klarar, med två skulle detta minskas ytterligare. 
Vad händer om man går över budget?: Det kommer vara okej att gå något plus/minus på budgetposter. Samt 

kommer äskningssystemet justeras. Man kommer även kunna göra justeringar i budget under årets gång. 
Kommer ekonomiansvarig bli avlönad: Det är något som i sådana fall beslutas i början av verksamhetsåret. 

Men det krånglar även till ekonomi, så det kommer antagligen inte att göras. 
Hur fungerar det med lånekort?: Man kommer kunna hämta ut av 4 st. Men varje person i kommitté kan stå 

som leverantör som kan få utbetalningar. Man kan även ta faktura som skickas till ekonomiansvarig. 
Kommer fysisk bokföring ske?: Nej, det kommer ske digitalt och man kan skanna in kvitton. 
När skulle detta börja gälla?: Om det går igenom så siktas det på att implementeras i slutet av mars. All 

bokföring innan ska ske tills då. 
Kommer kommitté kassörer fortfarande vara ekonomiskt ansvariga?: Ja, man kommer hålla koll på 

 

 

Mötesordförande (Vera Ehn) 
 

 
 

Justeringsperson(Ivar Idermark) 
 
 
 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
 
 

 

Justeringsperson(Jenny Stenvall) 
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budgetuppföljning och kvitton. 
Ökar risken för stöld och slarv med gemensamma kvitton?: Man kommer se vem som har lånat kortet och när 

kvitton skannas in. Kassören kommer att ha ansvar att detta sköts rätt. Ett utlåningssystem ska 

implementeras 
Hur gör andra sektioner?: Det är lite olika, de flesta har gått över till detta system. Vilket varit lyckat. Resten 

är påväg till att byta till det då det är ett direktiv från kåren. De har diverse utbildningar och stöd.  
Har ni upplyst kommitté kassörer?: Det har diskuterats på kassör kvällar.  
 
Diskussion: 
Som gammal kassör kommer det frigöra tid för kommitté kassörer samt ekonomiansvarig då kassör kvällar tar 

väldigt lång tid.  
Som gammal kassör kommer kassören få mer tid att hjälpa till i kommitténs faktiska arbete. 
Känns som ett bra förslag då kåren har detta som direktiv och vill se att det implementeras på alla sektioner.  
Tiden som ekonomiansvarig lägger kommer att effektiviseras och kommer inte att bli mycket längre än i 

nuläget. 

Beslut: Sektionsmöte beslutar att godkänna propositionen om att gå över till en centraliserad ekonomi. 
 

d. Uppdatera budgetposter [Bilaga 4] 

Beslut: Sektionsmöte beslutar att uppdatera budgetposterna. 

Mötet ajourneras från 18:45 till 19:00 
Mötet öppnat 19:15  
 

§6. Motioner 

a. Inga motioner  

 

§7. GOEROVSBOA Godkännande om ekonomisk redovisning och verksamhetsberättelse samt beslut om 

ansvarsfrihet 

                a. NollK 24 [Bilaga 5a-7a] 

 

 

Mötesordförande (Vera Ehn) 
 

 
 

Justeringsperson(Ivar Idermark) 
 
 
 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
 
 

 

Justeringsperson(Jenny Stenvall) 
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Ordförande i NollK 24, Emma Lindström Holm, är inte närvarande. Ivar Karlsson läser upp deras 

verksamhetsberättelse. 
Kassör i NollK 24, Alice Eriksson, redovisar deras ekonomiska berättelse. 
Revisorn Theo Hafstrand är inte närvarande, Ninus Johansson läser upp revisionsberättelsen. 
Revisorn Theo Hafstrand rekommenderar ansvarsfrihet till NollK 24. 

Beslut: Sektionsmötet beslutar att bevilja NollK 24 ansvarsfrihet. 

b. DKV 24 [Bilaga 8a-10a] 
Ordförande i DKV 24, Anna Fermheden, läser upp deras verksamhetsberättelse. 
Kassör i DKV 24, Anton Kruse, redovisar deras ekonomiska berättelse. 
Revisorn Linnéa Eriksson är inte närvarande, Ninus Johansson läser upp revisionsberättelsen. 
Revisorn Linnéa Eriksson rekommenderar ansvarsfrihet till DKV 24. 

Beslut: Sektionsmötet beslutar att bevilja DKV 24 ansvarsfrihet. 

c. H6 24 [Bilaga 11a-13a] 
Ordförande i H6 24, Alma Aaby-Ericsson, läser upp deras verksamhetsberättelse. 
Kassör i DKV 24, Filippa Gustavsson, redovisar deras ekonomiska berättelse. 
Revisorn Lovisa Flodman är inte närvarande, Ninus Johansson läser upp revisionsberättelsen. 
Revisorn Lovisa Flodman rekommenderar ansvarsfrihet till H6 24. 

Beslut: Sektionsmötet beslutar att bevilja H6 24 ansvarsfrihet. 

 

§8. Presentation av Kandidater 
Razan Saadi får ordet och föredrar Styret. Styret tackar för en bra sökning och meddelar att om någon önskar 

motnominera sig själv sker detta genom att skicka ett mail till Styret (styret@htek.chalmers.se) innan söndag 

09/03-25 kl 23:59. 

a. Rustet 

Rustet får ordet  

 
Victor Strandell nominerar Herman Tranborg till Ordförande. 
Wilma Jansson nominerar Lisa Lindquist till Kassör. 
Erik Grundström nominerar Alva Johansson till ledamot. 

 

 

Mötesordförande (Vera Ehn) 
 

 
 

Justeringsperson(Ivar Idermark) 
 
 
 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
 
 

 

Justeringsperson(Jenny Stenvall) 
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Emily Yu nominerar Liv Svedberg till ledamot. 
Michael Yasso nominerar Klara Råhnängen till ledamot. 
Ludvig Hermansson nominerar Melker Jansson till ledamot. 
Axel Petterson nominerar Melker Sohlberg till ledamot. 
Kandidaterna frågas ut av sektionsmötet.  

 

b. pHoto 
pHoto får ordet. 

 

Shah Soleimani nominerar Lucas Kristensson till Ordförande.  

William Munther nominerar Nellie Thylander till Kassör.  

Adrian Lundberg nominerar Kacper Popielarczyk till ledamot.  

Vincent Kronvall nominerar Anton Georgsson till ledamot.  

Maryam Rezai nominerar Lucas Nilsson till ledamot.  

Anis Hussein nominerar Roxanna Samadi till ledamot.  

Melvin Svedberg nominerar Felix Krisnevskis till ledamot.  

Kandidaterna frågas ut av sektionsmötet.  

 

c. DSC 
DSC får ordet. 

 

John Wermelin nominerar Svea Backstad till Ordförande. 
Marcus Führ nominerar Joceline Sandberg till Kassör. 
Emil Bahtovic nominerar Ella Karlsson till ledamot. 

Jonathan Brodén nominerar Charlie Nordlund-Grundelius till ledamot. 
Gustaf Sevedag nominerar Rebecca Kallas till ledamot. 
Sebastian Berggren nominerar Max Källerholm till ledamot. 
DSC nominerar Dzenan Mustafic till ledamot. 

Kandidaterna frågas ut av sektionsmötet 

 

d. SkHål 
SkHål får ordet. 

 

 

Mötesordförande (Vera Ehn) 
 

 
 

Justeringsperson(Ivar Idermark) 
 
 
 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
 
 

 

Justeringsperson(Jenny Stenvall) 
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Ida Åhgren nominerar Ida Arnbratt till Ordförande.  
Romina Farah nominerar Frida Svanberg till Kassör.  
Juliana Galero nominerar Josefin Gräntz till ledamot.  
Sissela Bond nominerar Sara Wåhlen till ledamot.  
Alexandra Andersson nominerar Alice Wendel till ledamot.  
Julia Wahlen nominerar Isabella Holmberg till ledamot.  
Julia Wahlen nominerar Alice Sandkvist till ledamot. 
Kandidaterna frågas ut av sektionsmötet. 

e. HD 
HD får ordet  

 

Sam Åhfeldt nominerar Simon Hellsing till Ordförande. 
Nicholas Choufleur Johansson nominerar Nils Rangfast Wickenberg till Kassör.  
Alexander Engqvist nominerar Emily Hy till ledamot.  
Mohammed Abdi nominerar Jasmin Hansson till ledamot.  
Oliver Eriksson nominerar Hampus Psajd till ledamot. 
Gabriel Strock nominerar Alfred Johansson till ledamot  

Adam Andersson nominerar Oscar Melander Forslind till ledamot. 
Anton Hagström nominerar Edvin Hågård till ledamot. 

Kandidaterna frågas ut av sektionsmötet. 

§11. Övriga frågor 

a. HKex: HKex har aspning i LP4! 
Svar: HKex har aspning i LP4! 

b. Får man ta mer massipantåta? 

Svar: JA 

§12. Nästa sektionsmöte 
Nästa sektionsmöte kommer att hållas 20250508. 

§13. Mötets avslutande 
Vera Ehn förklarar mötet avslutat kl. 21:25 

 

 

 

Mötesordförande (Vera Ehn) 
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Proposition A. 

Stadgeändring, Förberedelse för flytten 

Bakgrund 
Då H sektionen ska flytta från Lindholmen är det inte längre förmånligt 
att Inspektorn är bland den undervisande personalen på Lindholmen. 

Förslag 
Ändring av stadgan, punkt 3:2 till 
“Inspektor väljs av sektionsmötet bland högskolans anställda, Inspektor 
väljs för en tid av ett år. Inspektor skall ej vara medlem i sektionen.“ 

från  

“Inspektor väljs av sektionsmötet bland högskolans anställda, 
företrädelsevis bland den undervisande personalen på Campus Lindholmen. 
Inspektor väljs för en tid av ett år. Inspektor skall ej vara medlem i 
sektionen.“ 

Yrkande 
Med ovan nämnt som grund yrkar styrelsen 

att ändra stadgan enligt förslaget i proposition A 

Styrelsen genom Ninus Johansson, Ordförande 24/25 
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Proposition B. 

Ändring av reglemente för att bättre 
reflektera utskottens verksamhet 

Bakgrund 
Sedan åtminstone år 2022 har jämlikhetsutskottet JämH samt 
studienämden SnH haft en ordförande som inte sitter i styret, detta har 
gått emot så som det står skrivet i reglementet.  

Förslag 
Då detta inte har upptäckts förrän nu, samt att det inte upplevts vara problematiskt 
att en teknolog som inte är med i styrelsen innehar ordföranderollen i de nämnda 
utskotten, så yrkar styret 24/25 att ändra reglementet för att bättre reflektera den 
verksamhet som bedrivs idag.  

Ändringen innebär en ändring i paragraf 8:3 i reglementet från  

“Vara ordförande och ekonomiskt ansvarig för Sektionens Studienämnd (SNH).”  

samt  

“Vara ordförande och ekonomiskt ansvarig för Sektionens Jämlikhetsutskott (JämH).”  

till  

“Vara ordförande alternativt Vice ordförande och ekonomiskt ansvarig för 
Sektionens Jämlikhetsutskott (JämH).”  

samt  

“Vara ordförande alternativt Vice ordförande och ekonomiskt ansvarig för 
Sektionens Studienämnd (SNH).” 

 

Styrelsen genom Ninus Johansson, Ordförande 24/25 



 

 

Yrkande 
Med ovan nämnt som grund yrkar styrelsen 

att Ändra paragraf 8:3 i reglementet till “Vara Vice ordförande och 
ekonomiskt ansvarig för Sektionens Jämlighetsutskott (JämH).”  

att Ändra paragraf 8:3 i reglementet till “Vara Vice ordförande och 
ekonomiskt ansvarig för Sektionens Studienämnd (SNH).” 

Styrelsen genom Ninus Johansson, Ordförande 24/25 
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Proposition C. 

Centraliserad ekonomi.  

Bakgrund 
Genom dagens decentraliserade ekonomiarbete är inte sektionens/föreningens bokföring och 
redovisning gemensam.  

Den löpande redovisning vars kommittékassörer i dagsläget ansvarar över leder till en uppdelad 
redovisning där arbetet att sammanställa denna redovisning vid bokslut samt deklaration är 
försvårad. Vidare så leder även denna uppdelning till att kostnader för licenser till de 
bokföringsprogram som används uppgår till närmare 30 000 kr om året när denna kostnad endast 
skulle vara 2 385 kr för en gemensam licens.  

En centralisering effektiviserar redovisningen då det inte behövs en större mängd interna 
transaktioner inom sektionen. Dessutom är det lättare med kontinuiteten då det endast är en 
funktion istället för flera som behöver lära sig rutiner kring redovisning. 
  
Vid en centralisering så erbjuder Kårens ekonomiavdelning löpande stöd för ekonomihanteringen 
utan kostnad. För att Kårens ekonomiavdelning skall kunna ge detta stöd i redovisningen är det 
viktigt att alla arbetar på samma sätt. 

Förslag 
Att centralisera redovisningen och det löpande ekonomiarbetet till en funktion ledd av Styrelsens 
Ekonomiansvarig.  

 

Yrkande 
Med ovan nämnt som grund yrkar styrelsen 

att centralisera all löpande redovisning och ekonomiarbete runt en funktion 
ledd av Styrelsens Ekonomiansvarig.  

Styrelsen genom Oscar Nyman Svensson, Ekonomiansvarig 24/25 
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Proposition D. 

Uppdatera budgetposter.  

Bakgrund 
Via nytänkande kring utförande av både Valberedningens samt SnH’s verksamheter reflekterar ej den 
satta budgeten från Sektionsmöte 1 den möjlighet som finns för verksamheterna.  
 
Valberedningen lägger ett stort engagemang och tid på att säkerställa aspningens och invals 
processens integritet. Via ny struktur på de möten som hålls runt sökningsperioden anser Styrelsen 
på initiativ från Valberedningen att om mer medel läggs på mötena kring invalsprocessen säkerställs 
det att alla deltagande på dessa möten hålls vid ett gott humör.  
 
SnH har via nya initiativ som till exempel sin bokloppis detta året försökt underlätta 
sektionsmedlemmarnas studier. Fortsättningsvis vill de även ha möjlighet att visa upp sig och ge 
sektionsmedlemmarna fler möjligheter att få en inblick i deras verksamhet samt möjlighet att påverka 
sina studier. Detta via mer PR:ande för att kunna visa upp sin verksamhet mera för sektionens 
medlemmar.  
 
Ett initiativ har tagits att återuppstarta Droopy Magasinet (DM) som legat på is sedan förra året, med 
att återinföra Sektionstidningen samt även bygga vidare och utveckla dess tidigare verksamhet.  

Förslag 
Att höja Valberedningens budgetpost, mötesomkostnader från 1500 kr till 4500 kr. 

Att höja SnH’s budgetpost, PR/Affischering från 500 kr till 2000 kr.  

Att lägga till en budgetpost för DM på 3500 kr.  

Yrkande 
Med ovan nämnt som grund yrkar styrelsen 

att höja Valberedningens budgetpost, mötesomkostnader från 1500 kr till 4500 kr.  

att höja SnH’s budgetpost PR/Affischering, från 500 kr till 2000 kr.  

att lägga till en budgetpost för DM på 3500 kr.  

Styrelsen genom Oscar Nyman Svensson, Ekonomiansvarig 24/25 
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    Verksamhetsberättelse NollK 24  
Läsperiod 3  
Läsperiod 3 bestod av:  

● Möten  
● Utbildningar  

Under läsperiod 3 påbörjades möten med programansvariga samt interna inom kommittén. 
Ordförande gick veckovisa MoS-möten tillsammans med de andra sektionernas NollK-ordföranden. 
Planeringen inför Mottagningen tog fart och utbildningar utfördes tillsammans med MK.  

Läsperiod 4  
Läsperiod 4 bestod av:  

● Teambuilding 
● pHadderraggning 

Planering av Mottagningen fortsatte. NollK gick på post-specifika MoS så som boknings-MoS där 
bokning av lokaler gjordes, Nolluppdrags-MoS, Modul-MoS med mera. Schemat fastställdes och 
planeringen av ett nytt arr tillsammans med Tekniskt Basår och Sjö-Programmet påbörjades. 
Mottagningsfilmen började planeras och filmades under sommaren.  

Planeringsveckor  
Tre veckor innan mottagningen som bestod av heldagar med planering samt färdigställandet av 
mottagningens förberedelser. Planeringsveckorna inleddes med att ringa Nollan samt att 
pHaddercheferna mejlade ut information till de nyantagna.  

Läsperiod 1  
Under läsperiod 1 arrangerade vi följande arrangemang:   

Mottagning 2024:  

● Presentation första dagen  
● Sittning a la H  
● Nolluppdragsdagen  
● NollKollot  
● Provsittning  
● NollK-bastu  
● Finsittning  
● Plugga med pHaddrar  
● Azaleakampen (nytt arr med Tekniskt basår och Sjö-programmet) 
● Finalen  
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE  
2025-02-23  

NOLLK  
Emma Lindström Holm 

 

Arrangemangen uppfattades som lyckade med hög närvaro med undantag Azaleakampen som 
hade låg närvaro på grund av vädret, men omtyckt av de som var med. Arret uppfattades ha stor 
potential ifall vädret var bättre. Nästintill alla komitéer på sektionen var med och visade stark 
sektionsanda och gjorde tillsammans ett lyckat arr. NollK hade även jourtelefonen för Nollan 
samt daglig kontakt med programansvariga.  

Efter Mottagningen 2024:  

● Rundvandring av lokaler för Nollan tillsammans med resterande kommittéer.  

Läsperiod 2  
Aspning  

● Pimpa dina glajjor  
● Aspsittning  
● NollK-rundvandring 
● pHaddertacksittning 
● HyZz med NollK 
● Chilla Paj  

Arrangemangen under aspningen var lyckade med hög närvaro. I år introducerades ett nytt arr, 
HyZz med NollK, som var ett samarr med ZNollK. Ett uppskattat och lyckat arr.  

        

 

 

 
 

Ordförande Emma Lindström Holm NollK 2024 
Göteborg 2024-02-23 
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Ekonomisk berättelse för HNollK24

Inledning 
Under verksamhetsåret 2024 har vi i NollK planerat samt arrangerat Mottagningen på H-
sektionen. I år bestämde vi oss för att lägga till ett sam-arr under både Mottagningen och 
aspningen; detta för att stärka våra förbindelser till kommittéer på Sjö-sektionen och på campus 
Johanneberg. I det stora hela har året gått lite bättre än förväntat. I slutändan lämnar vi över   
31 161,86 kr till nästa års Mottagningskommitté.  

Årets resultat 
+ 7 254,17 kr

Nedan följer vissa signifikanta poster som avvikit från budgeten. 
 

Försäljning 
Mottagningsband 

Budgeterat resultat Utfall Differens 

25 500:- 32 412,80:- 6 912,80:- 

Vi har budgeterat för att få en inkomst på 25 500 kr under Mottagningen från försäljning av 
mottagningsband. Det visade sig att efterfrågan på mottagningsband från årets Nollan var högre 
än förväntan, så inkomsten blev oväntat hög under Mottagningens början.  
 

Aspning Budgeterat resultat Utfall Differens 

9 000:- 14 373,15:- 5 373,15:- 

Vi i NollK ville att årets aspning skulle bli så billig för asparna som möjligt. Vi valde då bland 
annat att minska biljettpriset på vår aspsittning samt att spendera mer på våra asp-arr. Trots att vi 
spenderade mer än förväntat så tycker vi att detta gynnade sektionens medlemmar. 
 

Resultat  
Sittning á la H 

Budgeterat resultat Utfall  Differens 

7 150:- -7 980,21:- -15 130,21:- 
Trots att försäljningen gick som förväntat blev intäkterna betydligt mindre på grund av att vi inte gjorde 
någon retur på alkoholen. Beslutet togs eftersom vi avsåg att återbruka sagd alkohol till nästa sittning. Vi 
hade även högre utgifter än förväntat kopplat till lokalen då det uppstod oförutsedda problem. 

 

 

_________________________  _______________________   

Alice Eriksson     Emma Lindström Holm 
Kassör HNollK24   Ordförande HNollK24     



 

  
 

Revisionsberättelse 
Lekmannarevisorerna 

2025-02-21 

 

Revisionsberättelse HNollK 
 
 
Vid granskning av HNollK- 24`s räkenskaper för tiden 2024-01-01 – 2024-12-31 har jag funnit dessa i 
god ordning, intäkter och kostnader är styrkta med verifikationer. Den kontanta kassan och det 
kvarstående värdet på bank stämmer överens med balansrapporten. Ett positivt resultat om 7254 kr och 17 
öre uppnåddes i slutet av året med en utgående balans på 31161 kr och 86 öre. Jag anser att detta kan 
överlåtas till HNollK- 25 så att pengarna kan gå tillbaka till sektionens medlemmar. 
 
De arrangemang och aktiviteter som HnollK-24 har utfört under året stämmer överens med deras 
instruktioner. Därför föreslår jag sektionsmötet att bevilja HnollK-24 ansvarsfrihet för den tid som 
revisionen omfattar.  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Göteborg den 21 Februari 2025 
 
 
 



 

  
 

Revisionsberättelse 
Lekmannarevisorerna 

2025-02-21 

 

 
Theo Hafstrand 
Lekmannarevisor H-sektionen 



      VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
2025-02-10 

DKV 
Anna Fermheden 

Verksamhetsberättelse DKV 24/25 

Läsperiod 3 
Under läsperiod 3 har vi i DKV arrangerat följande arrangemang: 
 

● Kandidat Häfv/Pub 
 
Denna period insåg vi även att det var dags att måla sektionsmärke på Johanneberg, vilket vi såg till 
att göra. 
 
Arrangemangen uppfattades som lyckade till viss del med mellan deltagande. Förutom att måla 
märket då det var bortslitet så allt behövde göras om från grunden samt att det blev minusgrader och 
mörkt, vilket resulterade i att målandet tog flera dagar.  
 

Utöver våra egna arrangemang var vi behjälpliga vid att skapa ett bygglag inför Cortegen. Samt åkte 
till Y6 i Linköping på ännu ett studiebesök. 

Läsperiod 4 
Under läsperiod 4 har vi i DKV arrangerat följande arrangemang: 

● Häfv/Pub 

● ET-raj 

Arrangemangen uppfattades som otroligt lyckade med högt deltagande. 

Utöver våra egna arrangemang var vi behjälpliga vid Cortegen. 

Vi planerade även inför mottagningen 24 under denna period.  

Utöver detta åkte vi även till Gotlands studentkår Rindi på studiebesök. 

Övrig period (Juni-Augusti) 
Under denna period genomförde DKV: 

● Team Building 

● Planering av mottagningen 24 

 



      VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
2025-02-10 

DKV 
Anna Fermheden 

Läsperiod 1 
Under läsperiod har vi i DKV arrangerat följande arrangemang: 

● Mottagning 24: 

○ Götaplatsen 

○ Häfv  

○ Dagarna D 

○ Avställda eftersläpp 

● ET-raj 

Inför denna period målade vi återigen sektionsmärket på Johanneberg. Arrangemangen uppfattades 

som lyckade/uppskattade med ett stort deltagande, Dagarna D sålde slut och röstades fram till 

mottagningens bästa arr. Vi planerade även inför Aspningen 24 under denna period.  

Läsperiod 2 
Under läsperiod har vi i DKV arrangerat följande arrangemang: 

● Aspning: 
○ Häfv 
○ Myskväll  

● Kandidatperiod 
Utöver detta åkte vi även till Luleås studentkår på studiebesök. 
 
 
 

 

 
Ordförande Anna Fermheden, DKV 24 
Göteborg den 10-02-2025 
 
 



 

Ekonomisk berättelse för DKV 24 
Inledning 

Under verksamhetsåret 2024 har DKV arrangerat diverse ET-raj, Pubar , häfv och varit med och 
arrangerat Mottagningen. DKV 24 har under mottagningen jobbat för en av Chalmers viktigaste mål, att 
alla ska få minst en vän. DKV har under hösten även arrangerat en mängd olika arr under 
aspirantperioden. DKV 24 gick på med en ekonomi på 28311.13 kr och DKV ska enligt styrets policy gå 
på och av med 25000 kr. DKV 24 har försökt att hålla budgeten under verksamhetsåret men gick av med. 
Det betyder att DKV lämnar över kassan till nästa verksamhetsår med 28496.34 kr. 

Årets resultat 

+185.21 kr 

Nedan följer vissa signifikanta poster som avvikit från budgeten. 

 

 

ET-raj LP 1 Budgeterat resultat Utfall Differens 

11,300.00 kr 5,773.91 kr -5,526.09 kr 

DKV satsade stort på första ET-raj LP1 då mycket intresse sågs vid mottagningen men tyvärr 
var det inte så många som kom vilket ledde till att vinsten inte blev så stor som vi hoppades.  

  

Häfv Lp 3 Budgeterat resultat Utfall Differens 

1,500.00 kr -2119.83 kr -3619.83 kr 

DKV har budgeterat för att få en inkomst på 1500 kr under Häfv LP 3. Eftersom vi ej ännu fått 
en utbetalning av PUBF så gick vi därför minus med 2119.83kr. Vi jobbar på att kommande år 
ska få denna utbetalningen. 

 

 



ET-raj LP 4 Budgeterat resultat Utfall Differens 

11,500.00 kr 8192.94 kr -3307.06 kr 

DKV satsade även stort på ET-raj LP4 men tyvärr var det inte så många som kom vilket ledde 
till att vinsten inte blev så stor som vi hoppades.  

Sektionsmärken Budgeterat resultat Utfall Differens 

0 kr -2568 kr -2568 kr 

DKV köpte detta året in sektionsmärken då de var på väg att ta slut från tidigare år. Köpet 
motiverades genom att sälja dessa under årets gång för att tjäna tillbaka inköpskostnaden. Än så 
länge har DKV bara lyckats sälja för 1040kr och ser att nästa år fortsätter med detta.  Den 
erhållna summan på 1040kr är inbetalt men hamnar på nästkommande år.  

 

PR Budgeterat resultat Utfall Differens 

7750 kr 2944.43 kr +4835.57 kr 

DKV hittade målarfärg kvar från förra året och behövde därför inte köpa så mycket ny målarfärg 
som trott inför målandet av sektionsmärket vilket PR posten till mestadels består utav. Detta 
resulterade i att DKV spenderade mindre pengar än tänkt på den posten.   

  

  

  

                                                                                                                

_________________________                                                       _______________________ 

 Anton Kruse                                                                                  Anna Fermheden 
 Kassör DKV 24                                                                             Ordförande DKV 24                                    

 



 

  
 

Revisionsberättelse 
Lekmannarevisorerna 

2025-02-27 

 

Revisionsberättelse DKV 

 
Vid granskning av DKV- 24`s räkenskaper för tiden 2024-01-01 – 2024-12-31 har jag funnit dessa i god 
ordning, intäkter och kostnader är styrkta med verifikationer. Det kvarstående värdet på bank stämmer 
överens med balansrapporten. Ett positivt resultat om 185 kr och 21 öre uppnåddes i slutet av året och jag 
anser att detta kan överlåtas till DKV- 25 så att pengarna kan gå tillbaka till sektionens medlemmar. 
 
De arrangemang och aktiviteter som DKV- 2024 har utfört under året stämmer överens med deras 
instruktioner. Därför föreslår jag sektionsmötet att bevilja DKV- 2024 ansvarsfrihet för den tid som 
revisionen omfattar.  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Göteborg den 27 Februari 2025 
 

 
 
Linnéa Eriksson  
Lekmannarevisor H-sektionen 



             VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2025-02-23 

H6 

Alma Aaby-Ericsson 
 

 
 

Verksamhetsberättelse H6 2024 

Läsperiod 3  
Under läsperiod 3 anordnade vi följande evenemang: 

● Kandidatgasque med Wonderland-tema 
● Överlämningssittning 

 

Trots att vi endast sålde 40% av biljettkapaciteten till kandidatgasquen blev arrangemanget lyckat 
och gick väl sett till upplevelsen för gästerna. Taggade kandidater som vi var och med glada gäster 
som fick kliva in i Gasquen, omgjord till ett magiskt Wonderland. Det blev en bra sittning med god 
mat och trevlig underhållning. Efterfrågan på eftersläppet var tyvärr inte heller särskilt hög vilket 
resulterade i ett negativt resultat. 

Överlämningssittningen hölls traditionsenligt i GD Foajén med DKV som puffade. Den blev lyckad 
och vi kom till slut med.  

Vi planerade att arrangera CM i LP4 tillsammans med A6-24 och påbörjade planeringen lite lätt med 
dem inför detta. Samtidigt började vi även förbereda vår första egna gasque som kommer att hållas i 
nästa läsperiod med tema Suntrip mot solen. Förutom våra egna evenemang stöttade vi även andra 
sexmästerier genom att puffa deras Gasquesittningar och eftersläpp.  

 

Läsperiod 4  
Under läsperiod 4 arrangerade vi följande arrangemang:   

● Gasque med Suntrip mot solen-tema 

● Chalmersmästerskapen i Gasquesittning  

 

Gasquen gick bättre än kandidatgasquen, med förväntat resultat. Under den här läsperioden lades 

nästan allt fokus från oss i H6 på CM och hur vi skulle göra den sittningen så bra som möjligt. Vi 

hade som mål att prestera så bra som möjligt och göra vårt bästa, men det vart ingen pallplats för 

oss. Vi var ändå nöjda med vår prestation med tanke på de komplikationer vi hade både kring 

förberedelserna med CM, men även under samma kväll. Idag kan vi kolla tillbaka på det som en 

rolig grej och skratta åt det. 
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             VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2025-02-23 

H6 

Alma Aaby-Ericsson 
 

 
 

Vi kom även igång med planering inför mottagningen den här läsperioden. Tillstånd söktes och 
skidrese-offerter började rulla in från olika researrangörer. 

Utöver våra egna arrangemang hjälpte vi drIck anordna bastu under deras Bond-helg och så 

följde vi med DKV på deras studiebesök till Gotland.  

Sommaren  

Under sommaren så fortsatte vi i H6 med planeringen inför mottagningen till hösten. Vi hade 

även vår teambuilding som gjorde otrolig nytta för oss som kommitté. En mycket trevlig helg i 

Halmstad. Vi var nu tajtare än någonsin.  

 

Läsperiod 1  
Under läsperiod 1 arrangerade vi i H6 följande arrangemang:   

● Mottagningen   

○ Sittningsföreläsning   

○ Kräftskiva   

○ Baztufäzt  

○ FulGasquen (Gasque med Ful-tema) 

● H6 Oktoberfest   

Alla arrangemang blev mycket lyckade. Det var högt tryck bland Nollan i år och biljetterna till 

samtliga arrangemang var slutsålda. Vi i H6 tyckte det var otroligt roligt att få arrangera slutsålda 

sittningar med taggade gäster, till skillnad från vårens sittningar som var mindre populära bland 

studenterna sett till antal sålda biljetter.  

Utöver våra egna arrangemang hjälpte vi även till på Sittning a La H, Lindholmsfestivalen, Rustets 

Knegarsittning, Nolluppdragen, FestUs Nollkalas, Slottskogskvällen, Azaleakampen och ett 

efterhäng. Vi försökte synas bland Nollan så mycket som möjligt för att visa att vi finns där och bidra 

till en tryggare, roligare och busigare miljö.  

Vi var mycket nöjda med hur mottagningen blev och det fick vi även bekräftat från Nollan att de 

också var nöjda, genom en enkät som Styret uppmanade folk till att fylla i.  

Efter mottagningen meddelade vi för studenterna på H-sektionen vart årets skidresa skulle gå och i 

samband med detta hade vi även en infoföreläsning för att nå ut med all nödvändig information.  
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             VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2025-02-23 

H6 

Alma Aaby-Ericsson 
 

 
 

Utöver detta började vi även planera aspningen som skulle hållas i Läsperiod 2.  

Läsperiod 2  
Under läsperiod 2 höll vi i H6 aspning som innehöll arrangemang: 

• Förklädestillverkning 

• 2 st sittningar   

• Sexmästerirundvandring   

• HZPFC  

• AspGasque  

 

Många studenter valde att aspa H6 och det var superkul att se ett så stort intresse för kommittélivet. 
Tack vare inkomsten från de Gasquer vi har anordnat under året kunde vi i år bjuda på pizza till våra 
aspar under i princip alla asp-arrangemang. Det var väldigt uppskattat.  

Några av oss puffade även FestUs halloweenkalas.  

Övrigt  
Utöver detta hölls även den årliga skidresan under LP3 – 2025 som blev lyckad där vi i år valde att 

arrangera mer event som H6 för alla deltagare. Vi hade en kick-off fest, bHakislunch i backen, och H6 

traditionsenliga afterski i backen. Det var kul att lyckas samla många av studenterna som åkte med 

på resan och få en härlig gemenskap ihop.  

 
 
 
________________________________________________ 
 

Ordförande Alma Aaby-Ericsson, H6-24 

Göteborg, 2025-02-23 
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Ekonomisk berättelse H6-24 
H6-24 inledde året med en ingående balans på 36 765,13 kr. Det ekonomiska utfallet för 
året har varit mycket positivt. Vårterminen innebar vissa utmaningar, och på grund av en 
ansträngd ekonomisk situation under våren valde vi att anordna ett extra eftersläpp på 
gasquen under LP-1. Under hösten skedde en stark återhämtning. Under året beslutade vi 
att höja biljettpriserna för i princip samtliga arrangemang med 10 kr, vilket motiverades av 
den rådande inflationen. Våra utgifter har ökat i samband med den rådande situationen, men 
i jämförelse med tidigare år har inte större inköp gjorts. 

Årets intäkter blev 294 618,80 kr samt kostnader blev -262 156,72 kr, vilket ledde till en 
positiv skillnad på 32 462,08 kr. 

Enligt budgeten beräknades den utgående balansen uppgå till 37 889,43 kr. Året slutade 
dock med en utgående balans på 69 227,21 kr, och därmed ett överskott på 31 337,78 kr 
jämfört med den planerade summan. 

Nedan presenteras en redovisning av de budgetposter där differensen mellan budget och 
utfall varit som störst. 

 

Arrangemang Budgeterat 
resultat 

Verkligt 
Resultat 

Differens Orsak för differens 

Oktoberfest 15 850,00 kr  52 435,50 kr  +36 585,50 kr 
 

Under H6-året är 
Oktoberfesten ett av de 
populäraste arren som vi 
håller. Vår sittning blev fullsatt 
och flöt på riktigt bra precis 
som planerat men eftersläppet 
gick mycket bättre än vad vi 
trott och bättre än vad 
föregående år gjort. Både 
första och andra dagen fick vi 
in dubbelt så mycket som vi 
budgeterat för.  

Kräftskivan - 7 220,00 kr  5 000,35 kr   +12 220,35 Tidigare år har man valt att 
köpa in större summor kräftor, 
men som alltid blivit över. Vi 
valde att köpa in färre kräftor, 
och det blev ändå över… 
Likväl har vi en stående deal 
med Ica som inte påverkades 
av inflationen.  
När budgeten för kräftskivan 
lämnades in hade 
biljettpriserna inte hunnit 
ändras. Därför blev 
biljettförsäljningen en större 



inkomst, samt att vi sålde slut 
hela sittningen, som inte var 
beräknat. Likväl såldes mer 
alkohol under eftersläppet, 
och det som blev över kunde 
vi lämna tillbaka. 

Kandidat 
Gasque 

- 2 480,00 kr   - 9 842,44 kr   -7 362,44 kr Vi hoppades att årets 
kandidatgasque skulle ha ett 
liknande positivt ekonomiskt 
utfall som tidigare år. Dock 
visade det sig vara svårare än 
väntat att sälja biljetter till 
sittningen, och efterfrågan på 
eftersläppet var inte särskilt 
hög, vilket påverkade det 
totala resultatet. 

CM −786,5 - 12 032,46 kr  -11 245,96 CM är ett av de största 
arrangemangen som H6 
lägger sina pengar på. Med en 
slutsåld sittning, men tyvärr ett 
dålig eftersläpp pga vardag 
lyckades inte pengarna tjänas 
in.  
 
CM i sittning är en av de 
största händelserna under H6-
året, samt en stor chans att 
kunna visa upp H-sektionen. 
På så sätt motiveras de stora 
utgifterna. 

 



 

  
 

Revisionsberättelse 
Lekmannarevisorerna 

2025-02-27 

 

Revisionsberättelse H6 

 
Vid granskning av H6-2024`s räkenskaper för tiden 2024-01-01 – 2024-12-31 har jag funnit dessa i god 
ordning, intäkter och kostnader är styrkta med verifikationer. Det kvarstående värdet på bank stämmer 
överens med balansrapporten. Ett positivt resultat om 32 462 kr och 8 öre uppnåddes i slutet av året med 
en utgående balans på 69 227 kr och 21 öre. Jag anser att detta kan överlåtas till H6-2025 så att pengarna 
kan gå tillbaka till sektionens medlemmar. 
 
De arrangemang och aktiviteter som H6-2024 har utfört under året stämmer överens med deras 
instruktioner. Därför föreslår jag sektionsmötet att bevilja H6-2024 ansvarsfrihet för den tid som 
revisionen omfattar.  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Göteborg den 27 Februari 2025 

 
Lovisa Flodman  
Lekmannarevisor H-sektionen 
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